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LOVAČKI SAVEZ PRIMORSKO-GORANSKE ŽUPANIJE
51000 Rijeka, F. Račkog 1

Žiro rač: 2402006-1100124407;  Matični br.  0990906; OIB 26905084421;  tel. 374-263;  fax. 051-373-591; 
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ZAPISNIK

17. SJEDNICE IZVRŠNOG ODBORA  LOVAČKOG SAVEZA PRIMORSKO-GORANSKE
ŽUPANIJE, ODRŽANE 20.9.2013. god. S POČETKOM U 12,00 SATI U PROSTORIJAMA

LOVAČKOG SAVEZA U RIJECI, F. RAČKOG BR 1.

Prisutni: J. Malnar, M. Linić, I. Bolonić, D. Mušćo, M. Mauhar, A. Loknar, T. Tondini, D. 
Sokolić, J. Pavić, J. Crnković i A. Petrinić 
Ostali prisutni: B. Marković
Odsutni: B. Miklić (opravdano), R. Abramović i A. Štemberger.

     Predsjednik J. Malnar, nakon što je pozdravio sve nazočne, dao je na glasanje Dnevni 
red, koji je jednoglasno prihvaćen.

DNEVNI RED:
1. Verifikacija Zapisnika 16. sjednice IO-a
2. Priprema za početak obrazovanja lovaca u 2013. god.
3. Informacija o nalazu porezne uprave
4. Izvještaj s povjerenstava i komisija održanih između dvije sjednice:

4.1. Izdavački savjet
4.2. Stručni savjet za obrazovanje i kulturu
4.3. Povjerenstvo za lovno streljaštvo

5. Mogućnost nabave hrane za divljač
6. Informacije o izvršenim aktivnostima temeljem povrata lovozakupnina
7. Jesenske aktivnosti (izlov na otocima, sajmovi i izložbe)
8. Rješavanje statusa tajnika
9. Primjedbe i prijedlozi članica
10.Razno

Ad. 1. 
Zapisnik 16. Sjednice je jednoglasno prihvaćen i bez primjedbe.

Ad. 2.
Po ovoj točki Dnevnog reda, izvješće je podnio predsjednik Povjerenstva za 

obrazovanje i kulturu T. Tondini, te je prisutne izvijestio  o početku  obrazovanja za lovnu
godinu 2013/14. godinu. Početak obrazovanja počinje 20.9.2013. i do danas je prijavljeno
37 kandidata za obrazovanje lovac te 2 kandidata za zvanje lovočuvar, napomenuvši da
zainteresiranih još ima, pa će se taj  broj  povećati  do početka održavanja ispita.  Prema
Planu obrazovanja, ispit će se održati 9. i 10.11.2013., a popravni ispit 24. i 25.11.2013.
godine.

Predsjednik Dr. sc. Josip Malnar je naglasio da je zadovoljan sa radom Povjerenstva
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za obrazovanje i kulturu u nadi da će isti sastav ostati i u sljedećem mandate, budući da je
slijedeća  godina  izborna.  Dodao  je  da  promjene  nisu  nužne,  jer  su  predavači  visoko
obrazovani  odgovarajućih  struka i  po tom smo pitanju u vrhu svih  Lovačkih saveza na
području Republike Hrvatske.

D. Sokolić je predložio da se pošalje upit svim članicama Saveza o broju ocjenjivača 
trofeja, te o mogućnosti izobrazbe mladih lovaca u navedenom području.

J. Malnar se nadovezao na prijedlog, napomenuvši da prema pravilnicima i aktima 
LS PGŽ sve članice koje gospodare krupnom divljači moraju imati ocjenjivače trofeja te da
bi i članice morale same potencirati pomlađivanje svojih povjerenstva.

Prijedlog je prihvaćen, te je tajniku LS PGŽ  napomenuto da obavijesti sve članice 
o istome.

Ad. 3.
O nalazu Porezne uprave IO je izvijestio predsjednik J. Malnar, u kojem je istaknuo 

propuste koji su nastali temeljem Ugovora o djelu za bivšeg tajnika A. Šoića u svezi obveza
prema državnim tijelima u vidu poreza i odgovarajućih doprinosa. Ugovor o djelu ne može
se sklopiti za poslove koji su iz redovite djelatnosti i sa stalnim radnim vremenom, te se
takvim ugovorom mogu obavljati poslovi koji su povremeni.

Na temelju toga, porezna inspekcija je utvrdila da su ukupna neplaćena dugovanja 
Lovačkog saveza PGŽ prema državi iznosila 67.201,33 kn.

Osim toga, pokrenut je prekršajni postupak protiv Lovačkog saveza PGŽ-e kao 
pravne osobe i predsjednika Saveza kao odgovorne osobe.

Otvorena je rasprava u kojoj je M. Linić izrazio razočaranje da je uopće došlo do
toga,  na  što  je  trebao upozoriti  bivši  tajnik  A.  Šoić  i  knjigovodstvo,  pa  je  predložio  da
eventualnu sankciju solidarno snose svi članovi IO-a, a ne sam predsjednik.

T. Tondini se složio sa dopredsjednikom M. Linićem, jer smo svi zajednički donosili 
odluku o zapošljavanju, pa smo time svi odgovorni. Zaključio je da nismo pravnici, ali nas to
ne opravdava, već da smo imali dovoljno vremena informirati se po tom pitanju i reagirati na
vrijeme.

J. Pavić koji je naglasio da su sve odluke donesene glasovanjem svih članova IO-a, 
a ne samog predsjednika.

D. Muščo se složio sa konstatacijom i prihvaća prijedlog, podsjećajući da je prije 4 
godine išla inicijativa o zapošljavanju tajnika profesionalca, ali je ona odbijena. Upozorio je
prisutne  na  su  neki  znali  da  je  Savez  u  prekršaju,  ali  nisu  poduzimali  ništa  da  se  to
promjeni.

A. Petrinić je izjavio da u potpunosti prihvaća prijedlog, kao i D. Sokolić.
U raspravu se nadovezao A. Loknar koji je uputio kritike svim članovima IO-a, te 

naglasio  da  je  putem Stručnog savjeta  za unapređenje lovstva  inzistirao da se zaposli
profesionalac na mjesto tajnika, te je podsjetio prisutne da je i  sam predsjednik Saveza
predlagao da se zaposli profesionalac. U potpunosti je suglasan o predloženom prijedlogu.

M. Mauhar je napomenuo da je predsjednik odgovorna osoba, ali da u ovom slučaju 
odgovornost treba biti kolektivna. Zaključio je da iz ove situacije trebamo izvuči pouku, te
dao za pravo kada je predsjednik Saveza predlagao profesionalizaciju na mjestu tajnika.

I. Bolonić se složio da zajednički preuzmu odgovornost, ali da i sve odluke budu 
donošene  zajednički.  Istaknuo  je  da  su  Povjerenstvo  za  statutarna  i  pravna  pitanja  i
Nadzorni odbor trebali reagirati da ne dođemo u situaciju u kojoj smo se našli, te je podržao
prijedlog.

Na to se nadovezao predsjednik J. Malnar, koji je rekao da je IO zajednički donosio 
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odluke, kako je to propisano i Statutom Lovačkog saveza, te podsjetio prisutne da je više
puta predlagao da se mjesto tajnika profesionalizira, ali su pojedini članovi IO-a bili protiv.
Nadzorni odbor je također dao takav prijedlog, ali niste podržali njihovu odluku.

M. Linić je podsjetio prisutne da je bio protiv povećanja plaće bivšem tajniku A.Šoiću,
ali  je prihvatio odluku većine te ponovio da su svi  prijedlozi dati  na glasovanje i odluke
donesene zajednički.

J. Malnar je zaključio ovu točku dnevnog reda sa navodom da je A. Šoić rekao da 
rješenje Porezne uprave nema uporišta, pa se zbog toga vjerojatno nismo više interesirali o
toj problematici.

Ad. 4.

Ad. 4.1.
Izvješće Izdavačkog savjeta u ime predsjednika povjerenstva podnio je tajnik 

LS-a B. Marković. U kratkim crtama prisutne je upoznao sa tijekom izrade monografije 
povodom obilježavanja 20. godina LS PGŽ, te da je otvoren prostor za recenzenta, glavnog
urednika, lektor – korektora, grafičku obradu i pripremu za tisak i tisak. Predviđena je 
naklada od 1000 primjeraka. Što se tiče samog sadržaja, predgovor bi napisao Dr. sc. Josip
Malnar. Napomenuo je da će se sjednica Izdavačkog savjeta održati u narednih 15-ak 
dana, na kojoj će se odlučiti svi detalji potrebni za objavljivanje navedene monografije.

Na to se nadovezao J. Malnar, koji je obavijestio članove IO-a da će u roku od 14 
dana Ministarstvo poljoprivrede raspisati natječaj za dodjelu sredstava izdavačke 
djelatnosti, na koji bi se trebao natjecati LS PGŽ-e. Dodao je da Izdavački savjet mora 
predočiti konkretne izdatke za objavljivanje monografije te popisom svih onih koji sudjeluju 
(i koji će sudjelovati) u izradi iste (Monografija povodom obilježavanja 20. godina LS PGŽ).

Ad. 4.2.
Kako je T. Tondini podnio izvješće o obrazovanju u točki 2. ovog Zapisnika, otvorena

je rasprava. Napomenuto je da se postepeno smanjuje broj zainteresiranih za obrazovanje 
za lovca, pa je zaključeno da treba više poraditi na informiranju u svezi obrazovanja. S 
obzirom da nam je poznata situacija obrazovanja novih lovaca u privatnim školama, prema 
jedinstvenom planu, možemo konstatirati da je kod takvih upitna realizacija tog programa s 
obzirom na trajanje izvođenja nastave i stručne izvedbe.

J. Malnar je spomenuo način rada takvih škola u kojima se, praktički, sve obavi u 
jedan dan, pa je i to razlog zašto nam se zbiva pad broja zainteresiranih za obrazovanje, 
kao i upis takvih novih lovaca koji se uključuju direktno u članstvo preko Hrvatskog 
lovačkog saveza.

I. Bolonić smatra da je potrebno prije polaganja lovačkog ispita provoditi  stažiranje, 
tj. vježbenički staž od min. 1 godine. U tom bi periodu budući lovci uz teoretski dio obuke 
dobili i praktična znanja potrebna za kvalitetnije sudjelovanje u lovu odnosno potrebna 
znanja za sudjelovanja i djelovanja u LS-u, tj. u lovačkim udrugama, a tek onda da mogu 
pristupiti ispitu, kako je to primjerice u susjednoj Sloveniji, gdje takav staž traje 3 godine.

Ad. 4.3.
Po ovoj točki Dnevnog reda izvješće je podnio B. Marković koji je obavijestio prisutne

da je program natjecanja, koji je usvojen na 7. sjednici Povjerenstva za lovno streljaštvo LS 
PGŽ u potpunosti ispunjen. Održana su tri /3/ kola u disciplini „lovački trap“ i dva /2/ kola u 
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disciplini „lovački parkur“. U disciplini „lovački trap“ ukupno je sudjelovalo 31 natjecatelj, a u 
disciplini „ lovački parkur“ 25 natjecatelja.

Predloženo je da na državno prvenstvo HLS (27. - 29.9.2013. u Novigradu) idu 6 
natjecatelja u disciplini „lovački trap“ i 3 natjecatelja u disciplini „lovački parkur“.

J. Malnar je dodao da su rezultati više-manje isti kao i prethodnih godina, uz 
napomenu da treba potencirati ostale lovce da se aktivnije uključe u lovno streljaštvo.
Prijedlog je jednoglasno prihvaćen.

Ad. 5.
Prema dostavljenim podacima u tajništvo LS-a o količini zrnate hrane za divljač 

zainteresirano je 19 lovačkih društava, ukupne količine od 118.050 kg. Plaćanje se vrši 
preko računa LD-a, a svi zainteresirani biti će obaviješteni kada će se izvršiti dostava od 
strane dobavljača.

Dogovorena cijena (1,50 kn + PDV, odnosno 1,60 kn + PDV za otoke) je povoljna, a 
na društvima je da odluče hoće li je prihvatiti.

J. Malnar je napomenuo da je ova zrnata hrana kvalitetna, jer se znalo desiti da 
isporučena  roba,  zbog  jeftinije  cijene,  ne  zadovoljava.  Posebno  je  spomenuo  problem
čišćenja automatskih hranilica koje su se punile nekvalitetnim kukuruzom.

Ad. 6.
Predsjednik J. Malnar je dao izvješće o izvršenim aktivnostima temeljem povrata 

lovozakupnina.  Iskazao  je  neaktivnost  onih  lovačkih  društava  koje  su  dobile  određena
sredstva za adaptaciju i izgradnju lovačkih kuća, jer su do sada, od 16, samo 4 lovačka
društvo iskoristile donaciju od PGŽ-e. Zbog toga su ostale članice zakinute, jer bi takva
sredstva ostati neiskorištena.

M. Mauhar je iskazao nepravednost pri podjeli sredstava, kao i o iznosu pojedinim 
lovačkim društvima. To su premali iznosi, mnoge stvari u društvima radi se bez naknade
lovcima.  Napominje  i  opravdanost  izgradnje  rashladnih  komora,  koja  je  po  njemu  vrlo
upitna.

I. Bolonić je napomenuo da LD-a ne očekuju da od tih donacija mogu izgraditi 
lovačke kuće, već od donacija iz grada, županija i drugih izvora. Osvrnuo se da su neka
društva,  imala pravovaljanu dokumentaciju,  a nisu ušla u izbor.  Pohvalio je donacije za
hladnjače, jer se to pokazalo kao dobra odluka, pogotovo na otoku Krku gdje je veliki broj
odstrela.

J. Malnar je objasnio da imamo određena sredstva u ovom mandatu, pa je 
nemoguće  udovoljiti  svim  zahtjevima  naših  članica,  pogotovo  ne  u  traženim  iznosima.
Pojedina društva nisu ni približno aktivna, koliko bi trebala biti. Iluzorno je da se iz povrata
sredstava  lovozakupnina  dobije  dovoljno  za  izgradnju  čitavog  objekta.  Neke  rashladne
komore su vrlo isplative, dok o lovačkim kućama ne možemo razgovarati  u tom smislu.
Lovački savez PGŽ se trudi da sva donirana sredstva budu pravično raspodijeljena. 

Zaključeno je da lovačka društva koja su ostvarila pravo korištenja sredstava 
za  izgradnju  i  adaptaciju  lovačkih  kuća  dostave  svu  potrebnu  dokumentaciju
(fotodokumentaciju prije i poslije izvedenih radova i račune)  u LS PGŽ do 10.10.2013.
Ukoliko LD-a ne dostave potrebnu dokumentaciju, sredstva će se usmjeriti  prema
LD-a koja će ta sredstva biti spremna iskoristiti. 
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Ad. 7.
O jesenskim aktivnostima (izlov na otocima) informirao je M. Linić, koji je naglasio da

se planiraju skupni lovovi 26.10. i 23.11. na otoku Cresu, te u 1. mjesecu na otoku Krku, uz
opasku da brojno stanje divljih svinja na tim područjima opada.

J. Pavić je naglasio da su smanjili broj divljih svinja na otoku Cresu, osim na 
području LD ”Šljuka” Belej i Punta Križa, gdje se javila ekspanzija divljih svinja zbog dobrog
uroda žira, pa predlaže da se na tom području održi skupni lov.

I. Bolonić je informirao o izlovu na otoku Krku, napomenuvši da su reducirali brojno 
stanje (prošle godine 520 grla, ove godine 193 grla), te da gotovo nema šteta od divljači.

Prijedlog o skupnim lovovima je jednoglasno prihvaćen, uz napomenu da će se 
dogovoriti točni datumi.

Ad. 8.
Ovu točku Dnevnog reda otvorio je predsjednik J. Malnar, obavijestivši članove IO-a 

da tajniku B. Markoviću 11.10. ističe radni odnos na određeno vrijeme, te je predložio da se
radni odnos sklopi na neodređeno radno vrijeme, nakon čeka je prijedlog dao na raspravu.

Nakon sveobuhvatne rasprave u koju su se uključili gotovo svi članovi IO-a, izrazivši 
svoje  pozitivno  mišljenje  o  tajniku,  predsjednik  je  dao  prijedlog  na  glasovanje  koji  je
jednoglasno prihvaćen, te je donesena odluka da se sa B. Markovićem sklopi Ugovor o
radu na neodređeno radno vrijeme, za radno mjesto tajnika Lovačkog saveza PGŽ.

Ad. 9.
M. Linić je predložio da se na razini Lovačkog saveza posjeti 18. Međunarodni sajam

"Lov, ribolov, priroda, turizam", koji će se održati od 11.-13.10. u Varaždinu. Dodao je da se
članovima  IO-a,  te  članovima  povjerenstava  LS  PGŽ  dodjele  lovačka  odlikovanja  za
sudjelovanje  u  radu  u  ovom  četverogodišnjem  mandatu.  Prijedlozi  su  jednoglasno
prihvaćen.

J. Malnar je predložio da se za vođenje računovodstvenih usluga računovodstvenom
servisu „Jurišević konto d.o.o.“ poveća naknada s 1.500,00 kn na 2.000,00 kn, čime su se
složili si članovi IO-a i jednoglasno prihvatili prijedlog.

Predsjednik je obavijestio da će isporuka muflonske divljači biti u 11. mjesecu, kada 
će se raspodijeliti 10 grla muflonske divljači članicama koje gospodare navedenom vrstom.
Informirao je IO i o sastanku sa dožupanom PGŽ Mamulom i pročelnikom B. Tulićem, na
kojem su sudjelovali predsjednik J. Malnar i dopredsjednik M. Linić, napomenuvši da će
određena sredstva biti doznačena do kraja godine, te da će dijelom i Županija participirati u
svezi poreznog rješenja. 

Obavijestio je prisutne da je pomoćnik Ministra poljoprivrede Nikola Šprem, zadužen 
za lovstvo na bolovanju, te da će ga na tom mjestu privremeno mijenjati Domagoj Križaj. U
pripremi su rasprave u vezi revidiranje granica i lovišta.

Međunarodna komisija za ocjenu trofeja koju je odobrio CIC, na kojem je sudjelovao 
i predsjednik J. Malnar, te članovi stalnog nacionalnog povjerenstva za ocjenu trofeja CIC-a
pri HLS-u 19. rujna ocijenila je devet pristiglih kapitalnih trofeja, a isti dan Hrvatski lovački
savez dobio je vrijednu donaciju knjiga, priručnika, kataloga i dijapozitiva s područja lovne
trofejistike. Vrijednu je građu na sjednici Stalnog nacionalnog povjerenstva za ocjenu trofeja
CIC-a  pri  HLS-u  i  Međunarodnom  ocjenjivanju  trofeja  divljači  darovao  dugogodišnji
ocjenjivač i kolekcionar Alojzije Frković.
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Ad. 10.
Pod ovom točkom Dnevnog reda, T. Tondini je napomenuo da lovno-šumarska 

inspektorica Arinka Pavić odlazi u mirovinu, te da bi joj trebali dati prigodan poklon. Ujedno
se zahvaljuje  na donaciji  fotokamere za lovište,  koja  umnogome pomaže pri  obavljanju
lovačke djelatnosti. Dodaje da su informacije iz ostalih lovišta u svezi fotokamera pozitivne.

J. Malnar je informirao nazočne o kronologiji događaja vezano za lovište VIII/102 – 
„Rab“, te iznio prijedlog da gospodarenje navedenog lovišta preuzme Lovački savez PGŽ, u
dogovoru sa Županijom, te da ćemo mi imenovati lovočuvare na tom području i provedbu
LGO-e. Lovozakupninu bi plaćao Lovački savez PGŽ, ali bi istu refundirala lovačka društva
s otoka kao i štete, uz napomenu da se to lovište ne cijepa na više lovišta.

Predloženo je da se Lovački savez PGŽ odazive na proslavu dana Sv. Huberta, uz 
sudjelovanje oko 50-ak lovaca čiji je domaćin ove godine Lovački savez Požeško-slavonske
županije, koji će se održati 3.11.2013. u Požegi. Prijedlog je jednoglasno prihvaćen.

Sastanak je završio u 15,00 sati.

Dobra Vam kob,

                Tajnik:                                                                                       Predsjednik:

     _________________                                                                        _______________
Bojan Marković, dipl. ing. šum                                                              Dr. sc. Josip Malnar    
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